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MÁV Zrt. partnerünk és fő támogatónk.

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>> # <<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<
A szakosztály taglétszáma 2018-ban 38 fő volt.

 

A szakosztályunk működésének feltételei 2018-ban szűkített mértékben voltak biztosítottak, a szabadtéri
szezonban csak az egyik pályát tudtuk használni az esztergomi vasútvonal átépítése miatt. A fedett pályás
szezonban sajnos csak korlátozottan volt lehetőségünk a sportolásra, tekintettel arra, hogy a hetenkénti 4
órás pályabérlést is közel kétszázezer forint bérleti díj megfizetésével tudtuk igénybe venni.

Főbb eseményeink a hetenkénti edzések, és az egymás közötti játékok mellett az alábbiak voltak:

A több évtized óta tartó eredményes sportkapcsolatot továbbra is ápolva 2018. június 01-én
Szolnokon, és 2018. október 12-én Budapesten három - három férfi páros csapattal
megmérkőztünk a Szolnoki MÁV SE Tenisz Szakosztály versenyzőivel. Mindkét mérkőzést
meggyőző fölénnyel megnyertük.
Többségében szakosztályunk tagjai alkották azt a nyolc férfi párosból álló MÁV csapatot, amely
2018-ban is két alkalommal (Sopronban, május 18-19-én és Balatonfüreden, szeptember 28-29-én)
részt vett a szintén hagyományos, nagy múlttal rendelkező MÁV - GYSEV közötti férfi páros
csapatversenyen. Az értékes vándorserleget csapatunk párosai nyerték el.
A 2. VAMAV Kupán Gyöngyösön 2018. június 02-án hat párossal vettünk részt, ahol izgalmas
mérkőzéseket vívtunk egymással, az 2. VAMAV kupát a mi párosunk nyerte meg.
A 70 éves jubileumi rendezvényünkön 2018. június 23-24-én Salgótarjánban a szakosztály
képviseletében 17 fő vett részt, ahol egy barátságos páros tenisz versenyt tartottunk. 
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Budapest, 2019. március 28.

Valet László s.k.

szakosztály vezető

   
Forrás:https://www.mavcsoport.hu/mav-vezerigazgatosagi-sport-club/tenisz-szakosztaly-eves-
beszamoloja-2018-evrol-kozgyulesre 
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